
Jag har i en interpellation från Stefan Nypelius (C) fått följande frågor: 

• Vilka fler investeringar och tillkommande kostnader är det innan visborgsplanen har 
samma standard som gamla på Rävhagen?  

Allt som ska håller på att färdigställas eller som har färdigställt ingår i det tilläggsanslag som 
förvaltningen tilldelades 2023-02-20 RF § 5, på 11 mnkr. Inga ytterligare anslag har varit 
aktuella, utan hela projektet bedöms i dagsläget att rymmas inom den budgetramen. När hela 
projektet är klart bedömningen att anläggningen kommer att ha samma standard, eller högre 
än den tidigare anläggningen på Rävhagen. 

• Är anläggningen tillgänglighetsanpassad som det ser ut nu?  

Tillgängligheten just nu är en grusad väg in till fotbollsplanen. Denna yta ska asfalteras i vår i 
samband med läktarbygget som förhoppningsvis är klart i början på juni. Det kommer även 
finnas platser för rullstol på läktaren och dedikerade parkeringsplatser. 

• Hur stora har investeringskostnaderna varit hittills för att etablera planen på Visborg  

Projektet kommer, är allt är färdigt, att ta hela den tilldelade budgeten i anspråk, det vill säga 
11 mnkr.  

• Finns det andra objekt som blivit nedprioriterade på grund av den här flytten?  
 

Nej, det finns det inte, snarare tvärtom. Flytten av konstgräsplanen från Rävhagen till Visborg 
var till viss del för att den lyfter idrottsområdet på Visborg och blir en naturlig utveckling av 
det området, men även för att kunna utveckla Rävhagen mot ridsporten och det behovet som 
finns där. Omlokaliseringen av konstgräsplanen möjliggör vidare utveckling för andra idrotter 
och skapar en bättre helhet på Visborg.  

 
Meit Fohlin, regionstyrelsens ordförande 

 


